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Hej,

Jag har som förslag att stadsdelen inventerar sina
anslagstavlor för föreningar och tar fram planer för
fler tavlor, särskilt i de nya grannskapen i
stadsdelen.

Jag är relativt nyinflyttad i Sköndal och intresserad
av att ta del av den kultur som finns här. Av den
anledningen är Föreningsmeddelanden ett fantastiskt
verktyg, och i t ex Hökarängen skulle det behövas
säkert dubbelt så stor yta för att få plats med alla
erbjudanden, från medborgare till medborgare.

Därför är det synd att många tavlor inte sitter uppe
längre. Ett exempel är Sköndals centrum som nyss blev
av med sin tavla. Därtill finns det få anslagstavlor i
nya områden, som t ex Lilla Sköndal och
Drevviksterassen. Eftersom dessa platser inte heller
har några lokaler för möten så är det ännu viktigare,
för att de som bor där får möljighet att se vad som
händer i stadsdelen.

Det är idag viktigare än någonsin att vi möts över
sociala, kulturella, ekonomiska och åldersmässiga
avstånd. De sociala mediernas alogritmer hindrar oss
från att möta olikhet. Då blir de anspråkslösa
anslagstavlorna riktigt angelägna. Hoppas att ni
håller med!
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